
     
 
 
 
Notulen opstartvergadering 16-09-2021  
  
Aanwezig: René, Marcia, Lydia, Gera, Linda, Femke, Ilse, Jolanda, Diana, Berry, Argo, 
Heike 
Afwezig met bericht: Perry 
 

Punt Omschrijving Notulen Actie 

1 
 

Opening + 
mededelingen 

Toelichting oproep KCR-lid in Octopost:door 
René: Femke neemt afscheid en Diana 
neemt het over van haar tenzij er nieuwe 
aanmeldingen komen. Dan wordt er een 
verkiezing uitgeschreven.  
Berry licht toe hoe het zat met de cijfers van 
de uitstroom na groep 8, die was niet correct, 
nu zijn de cijfers aangepast en zijn de cijfers 
veel positiever.In de Kindcentrumgids zijn ze 
nu ook aangepast. 

 
 

2 Schooltijden In het vooroverleg blijkt dat de behoefte er 
wel is om nog eens te onderzoeken wat 
wensen van ouders, leerkrachten en kinderen 
zijn. Voor november bij het team polsen wat 
de wensen/ideeën zijn op dit vlak.  
Berry licht toe dat het wijzigen van 
schooltijden wel een heel proces is en stelt 
voor om een vraag hierover op te nemen in 
het tevredenheidsonderzoek. Zo kun je 
polsen hoe het zit met de tevredenheid, dan 
wel onvrede. We krijgen eerst inzage in de 
vragen van dit onderzoek en kunnen dan ook 
vragen toevoegen. Zo gauw de vragen 
bekend zijn kunnen we via teams overleggen 
wat er evt. toegevoegd/aangepast moet 
worden. 

Argo/Berry: 
tevredenheidsond
erzoek 
doorsturen zo 
gauw dat binnen 
is.  
 
René: 
Teamsoverleg 
plannen na 
ontvangst 
tevredenheidsond
erzoek. 
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3 Notulen Notulen 30-6: punt 5 en 6 bedrag klopt niet, is 
nu aangepast. 
Notulen 21-7: punt 2: Aanvulling: KOP is voor 
dit schooljaar goedgekeurd. Staat er nu in. 

 

4 Inventariseren 
scholingsbehoe
fte MR/LOC-
leden en 
plannen 
cursussen. 

Basiscursus MR op 7 oktober: Linda en Diana 
gaan daar heen. Argo sluit ook aan. Info-
avond vanuit Boink “de oc en het prijsadvies” 
voor opvang kan interessant zijn voor de 
ouders vanuit de opvang. Deze avond wordt 
georganiseerd op 23 en 29 september en op 
14 oktober.Zij kunnen zich hiervoor opgeven. 
MR Academie biedt online MR-cursussen. 
Wellicht in de toekomst nog eens interessant 
om aan deel te nemen. Voor nu even niet. 

Linda/Marcia 

5 Vaststellen 
tarieven 
dienstenaanbod 
2022 

Document is nog niet binnen. Berry wil graag 
met Marcia en Linda apart een overleg 
plannen zodra het document er is van de 
stichting. 

Berry: datum 
plannen voor 
overleg tarieven. 

6 Vrijwillige 
ouderbijdrage 

Vrijwillige ouderbijdrage wordt goedgekeurd. 
Argo licht toe dat er nog een bericht komt aan 
alle ouders om nogmaals aan te stippen dat 
het vrijwillig is.  
Er komt nog een opmerking dat de 
prikbordbijlage niet terug te vinden is op 
Ouderportaal. Dit wordt geregeld. 

René: 
aanbiedingsbrief 
ondertekenen. 
Argo: bericht naar 
ouders over 
vrijwillige 
ouderbijdrage 
Berry: 
prikbordbijlage 
toevoegen op OP 
 

7 Taakverdeling 
teamleiders 

Lijst is opgesteld, duidelijk. Vraag over 
peuterwerk en BSO. Voor Peuterwerk is 
Trudy het aanspreekpunt. BSO valt ook onder 
Peuterwerk. Berry is eindverantwoordelijke 
voor Peuterwerk. 

René: 
aanbiedingsbrief 
aanpassen en 
ondertekenen 

8 Invulling restant 
NPO-gelden 

Berry licht toe: we zijn gestart met het houden 
van kindgesprekken. Dit kost al gauw 4 uur of 
meer per klas. Hoe organiseer je dat? Dit 
geldt ook voor een 2e en evt. 3e 
gesprekkenronde. Wil je dit voor het hele jaar 
veiligstellen, dan is daar extra geld voor 
nodig. Positieve reacties. We stemmen in. 

René: 
aanbiedingsbrief 
ondertekenen 



Ook met de andere plannen zijn we volop 
gestart, denk aan RT, SEO-vergadering, enz. 
Er is dan nog steeds een mooi bedrag over 
om gedurende het jaar verder over te 
beslissen waar dit het beste voor ingezet kan 
worden. 

9 Rondvraag Diana wil de volgende vergadering wel 
notuleren ipv Femke. Diana vraagt of de 
typecursus via school komt te vervallen. 
Ouders horen graag of er vervanging voor 
komt. Wij faciliteren de ruimte in Octopus in 
ieder geval, dus een nieuwe aanbieder is 
welkom. Zij vraagt ook nog of het in het 
document van de NPO-gelden over de 
huidige groepen gaat of nog over die van 
afgelopen jaar. Dat is van de huidige 
groepen. Berry vraagt of René de 
aanbiedingsbrieven verder aanpast en 
digitaal ondertekend. Ilse merkt op dat de 
informatieavonden niet zo druk bezocht 
waren. Ouders geven aan dat het erg kort 
dag gecommuniceerd was en dat het dan 
vaak lastig is te regelen. Het is best veel nu 
ook met ook de kennismakingsgesprekken de 
week erop, maar wel fijn voor een goed 
contact. Voor de instromers is het ook fijn om 
een informatieavond hebben. Die komt in 
januari. Marcia vraagt of het Octopodium dit 
jaar weer met ouders erbij is. Wordt 
gecommuniceerd. René vraagt hoe het nu 
met de drukte is op de Parkwerk. De Boa’s 
zijn aan het controleren en hebben mensen 
gewaarschuwd die zich niet aan de afspraken 
hielden. Over anderhalve week wordt dit 
geëvalueerd. Poort moet ook nog verhoogd 
worden. In proces. 

Berry: navragen 
of er een nieuwe 
aanbieder komt 
voor de 
typecursus bij ons 
op school 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
Berry: 
communiceren 
naar ouders of zij 
bij het 
Octopodium 
aanwezig mogen 
zijn. 
 
Berry: KCR op de 
hoogte houden 
van situatie 
rondom Parkweg. 

 
Volgende vergaderdata:      Vergaderdata GOO-raad: 

   30-09-2021 
woe 08-12-2021: 2e vergadering (Diana)       20-12-2021 
woe 26-01-2022: 3e vergadering (Ilse)         08-02-2022 
(woe 9-2-2022: extra info-moment KCR?) 
woe 23-03-2022: 4e vergadering (Jolanda)                   05-04-2022 
woe 25-05-2022: 5e vergadering (Perry)                    07-06-2022 
woe 29-06-2022: 6e vergadering (Lydia)  
opstartvergadering nieuwe schooljaar (Linda/Marcia) 



 
N.B.: Indien de geplande notulist niet aanwezig is, neemt de eerstvolgende persoon het over. De 
beurt wordt dan geruild. 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 


